
 

 

 

 

Referat afdelingsmøde i afd. 13 

Frederiksdal Alle 60A – 76B & 75 – 93, 7800 Skive 

 

Tidspunkt: 21.08.2023, kl. 16.30, Værestedet afdeling 17. 

 

Antal fremmødte: 14 personer, fra 13 boliger. 

 

Fra Bomiva deltog: Hanne Brix Johansen (HBJ), Nanny Dahl og Peter Hauberg (PH) 

 

Valg af dirigent: Nanny Dahl blev valgt til dirigent. 

 

Bestyrelsens beretning, herunder fremlæggelse af regnskabet for 2022: 

Formand Else Stokholm fralagde afdelingens beretning 

HBJ, fremlagde regnskabet 2022.  

 

Budget for 2024: 

HBJ, gennemgik budget for 2024. Der var meget debat om årsagen til den høje lejestigning. 

HBJ, anførte, at bl.a. vores forsikringer er steget utrolig meget, sammen med den generelle 

inflation og behovet for henlæggelser. 

Budgettet for 2024, blev enstemmigt forkastet og fremsendes nu til tilsynet ved Skive 

Kommune. 

 

Indkomne forslag: 

1) Privat parkering. 

 PH, forslaget sættes ikke til afstemning, da der i forvejen er for få pladser. 

 

2) Nye hegn mellem boligerne. 

 For; 5 Imod; 4 Hverken for/Imod; 5 Forslaget er vedtaget.  

  

 

3) Tilladelse til 2 hunde 

 For; 2 Imod; 9 Hverken for/Imod; 3 Forslaget er forkastet. 

 

4) Container til tøj 

 PH, forslaget sættes ikke til afstemning, da der er tiltag på vej fra Nomi4S. 

 

5) Kollektiv råderet til renovering af toiletter. Med et rammebeløb på kr. 80.000, 

 Der medfører en lejestigning på kr. 549/mdr. i 20 år. 

 For; 13 Imod; 1   Forslaget er vedtaget. 

 

6) Plæner med blomster. 

 For; 6 Imod; 2 Hverken for/Imod; 6 Forslaget er vedtaget. 

 

PH, I forhold til de vedtaget forslag, sættes der ikke noget i gang før der forlægger en afkla-

ring fra tilsynet.     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Valg: 

Formand, Else Stokholm, modtog genvalg. 

Jeanette A. Mireiaz modtog genvalg. 

 

Valg af suppleanter.  Christian K. Christensen, modtog valg.  

  Githa F. Faxholm, modtog valg 

 

 

 

Hvorefter bestyrelsen er: 

 

Else Stokholm, Formand (2 år) 

Sussie H. Hansen, (1 år) 

Jeanette A. Mireiaz (2 år) 

   

Suppliant 

1. Christian K. Christensen  

2. Githa F. Faxholm 

 

 

Valg til repræsentantskabet 

Bestyrelsen vælger selv deltager hertil. 

 

 

Eventuelt: 

Bedre opmærkning/info om sortering af affald ønskes. Else opfordrede til, at lejer der er ge-

neret af hunde der gør, retter henvendelse direkte til ejeren. Skal der være hegn i nederste 

række ud mod engen? PH, det er jo en del af den aftale der er indgået med lejer, mod de 

afgav deres have. Men vi vil da gerne spar afdelingen for den udgift. Jeg undersøger hvad 

holdningen er. To lejer mente ikke at have modtaget beboerbladet. 

Når de stejle stykker af skrænten slås, ligger der græs mm. overalt på terrassefliserne. 

Ved udlejning gøres der ikke opmærksom på, at lejemålet er uden køleskab og hvorfor er 

der ikke et? PH, det er helt klar en fejl der følges op på. Der skal fremsættes et forslag til et 

afdelingsmøde, hvis det skal være en del af det lejede.  

  

 

 

Referat:    Dirigent:  

 

 

Peter Hauberg   Nanny Dahl 

22.08.2023  

   


